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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till näringsminister Ibrahim Baylan (S)

2021/22:182 Regeringens arbete med regellättnader

Det finns i dag ett enormt regelverk att förhålla sig till som företagare. Varje 
enskild regel har var för sig, för det mesta, ett gott syfte. Men tillsammans 
bildar alla regler sammantaget ett regelberg som hämmar företagande, 
innovationskraft och tillväxt. Utan blomstrande företag minskar välståndet i 
Sverige. Det är därför viktigt att politiken underlättar, och arbetar för att ta bort 
onödiga regler som försvårar, företagares vardag. 

Nyligen presenterade OECD undersökningen Regulatory Policy Outlook 2021 
som jämför flera länders arbete med regelförbättringar. Det handlar bland annat 
om konsekvensutredningar, samråd med företag och intressenter och 
utvärdering av regelverk. Undersökningen konstaterar att Sverige i dag ligger 
under genomsnittet i OECD på flera av de granskade områdena. 

Med anledning av detta vill jag fråga näringsminister Ibrahim Baylan:

 

Vilka åtgärder kommer ministern att vidta för att minska regelbördan för 
företagare? 

………………………………………

Magdalena Schröder (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-10-18
Besvaras senast
2021-10-27 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


